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El Govern no descarta fer
l’Estadi Nacional a Aixovall

R. MORA*
ANDORRA LA VELLA

lPOLÍTICA ESPORTIVA

TONY LARA

Blasi diu que és una opció, si no hi ha acord per accelerar el projecte al Comunal

33 El secretari d’Estat d’Esports, al seu despatx a l’edifici administratiu de Govern.

A
mb la inacabable història
de l’Estadi Comunal i el seu
pas per ser Estadi Nacional,
el Govern assumeix i no

descarta alternatives per si el projec-
te iniciat al Comunal no tira enda-
vant tal com és previst. El secretari
d’Estat d’Esports, Manel Blasi, asse-
gura que hi ha altres opcions, com
ara la zona de Sant Julià de Lòria on
està previst un pla d’urbanisme. Bla-
si assegura que ara estan en negocia-
cions amb el propietari dels terrenys
pel tema del lloguer, però que si no
arriben a un acord, «potser sí que
s’hauria d’accelerar aquell pla d’ur-
banisme –si allà es pogués fer, ja que
aquí [al Comunal] costa molt d’acce-
lerar–, potser fer l’estadi allà, tot i
que en aquest cas sí que només seria
de futbol». El projecte del Comunal
avança lentament, i el Govern vol co-
brir-se les espatlles.

Les negociacions amb el propieta-
ri del terreny d’Aixovall –propietari
de més zones al voltant també–
s’han engegat de nou, i Blasi assegu-
ra que amb predisposició «de les
dues parts es pot arribar a un acord»
pel pagament del que es deu des del
gener del 2005 fins ara. A més, se-
gons el secretari d’Estat, si bé la pro-
pietat abans volia que marxés el fut-
bol del camp, «ara no és el cas»: «Es-
tan disposats que continuï el llo-
guer, però no amb durades de 20
anys, sinó més curtes, estant com és
el pla d’urbanisme».

Setè lloc de Manchado
als 10 Km de Saragossa
ATLETISME 3 Alan Manchado va obte-
nir una meritòria setena posició als
10 Quilòmetres de Saragossa, amb
una marca de 33min 53s. Les seves
companyes de l’Amics Atletisme An-
dorra Gemma Reig i Marlene Gue-
des van ser 49a (51min 46s) i 60a
(52min 44s),respectivament, en una
cita que va aplegar més de 2.000 par-
ticipants. El guanyador va ser l’atle-
ta marroquí Hamid El Mouaziz i en
noies es va imposar la seva compa-
triota Kanbouchia Soud (33min 42s).

a fons

Loan, a les portes de la
final en les World Series
KÀRTING 3 Àlex Loan es va quedar de
nou a les portes de la gran final en
l’última cita vàlida per a les World
Series que es va disputar el cap de
setmana passat a Sarno (Itàlia). El
corredor andorrà va començar de la
pitjor manera, amb incidents a les
classificatòries que van acabar amb
un abandó a la segona. A la repesca,
i després d’una gran sortida, va si-
tuar-se cinquè, però llavors un rival
el va treure de la pista i es va quedar
fora dels sis primers i de la final.

Bernadó venç en els 10
Km de Pineda de Mar
ATLETISME 3 Toni Bernadó va aconse-
guir el diumenge la victòria en els
10 Quilòmetres de Pineda de Mar al
Maresme. El corredor del Club
d’Atletisme Valls d’Andorra va regis-
trar un temps de 31min 41s, 39 se-
gons menys que el segon, Juan Ma-
nuel Álvarez (Runnersworld). Cal
destacar també l’onzena posició del
seu company d’equip, Jordi Royo,
que també s’està preparant per a la
marató del Campionat d’Europa de
Barcelona, el pròxim 1 d’agost.

Derrota en l’últim partit
a casa de l’Enfaf infantil
FUTBOL-7 3 L’Enfaf aleví infantil va
encaixar una nova derrota contra el
Manresa per 2-12 en l’últim partit de
la temporada a casa. Tres dels pri-
mers quatre gols de la primera part
es van produir per falta de concen-
tració arran de rebutjos de la porte-
ra tricolor Alexandra. La dinàmica
d’inferioritat andorrana va conti-
nuar la segona part malgrat els gols
de Maria Ruzafa i Margot Llovera. El
pròxim partit, l’últim del curs, serà
a Lleida el cap de setmana vinent.

UEFA i Govern exigeixen
continuïtat en el lloguer

EL COMUNAL, AVUI

«Jo crec que es va fer un pas impor-
tant quan va venir la UEFA i hi va
haver la reunió de les quatre parts
implicades –el Govern, com a repre-
sentant de la Federació d’Atletisme
també, el Comú, la FAF i la UEFA–»,
manifesta el secretari d’Estat, el qual
parla també de condicionants: «Sí
que quedava pendent una cosa: ells
estan disposats a invertir una certa

quantitat de diners en un lloc on no
hi hagi una garantia mínimament
llarga de continuïtat, i estic parlant
del lloguer; la mateixa condició que
vam posar nosaltres. Sense aquesta
garantia, jo no hi puc invertir, i
menys en aquests moments, una
quantitat a 5 anys, que a 15. Ara
això està en mans del Comú i del
propietari, que estan en converses, i
sembla ser que tot avança pel bon
camí entre ells».

Però Blasi, davant el futur de l’Es-
tadi Nacional, assumeix les dificul-
tats econòmiques: «Jo sí vaig dir que
posava una altra condició, i és que
sigui al 2011; jo ara no tinc pressu-
post aquest any com per poder tirar-
ho endavant». Així doncs, la data del
2011 continua com a primera opció,
amb certs compromisos agafats per
les parts: «El meu compromís és que
el 2011 jo ho inclouria en el pressu-
post sempre amb la condició del
temps. I sempre que els d’atletisme
s’hi trobin a gust».

Sis carrers per poder
acollir els Petits Estats

PISTA D’ATLETISME

Blasi pensa en els Jocs dels Petits Es-
tats, i assumeix que el Comunal, fu-
tur Nacional en tot cas, ha de dispo-
sar d’un mínim de sis carrers a la
pista d’atletisme: «Amb sis, uns Jocs
sí que es farien; amb quatre, possi-
blement no». «Hem d’aconseguir al-
menys que el que tenen els atletes
ho continuïn tenint». Blasi parla
d’una alternativa que s’havia estu-
diat, però descartada finalment:
«Era fer una pista de quatre carrers
excepte la recta de 100m d’arribada,
de fer-la de sis, però he fet saber a la
Federació d’Atletisme que treballaré
perquè sigui una pista completa de
sis; perquè, a més, no deixa de ser
realitat que és aquesta l’única ins-
tal.lació en què poden practicar el
seu esport». També molts altres es-
portistes fan la seva preparació allà.

Pagaments més amplis, en
espera del pròxim Consell

SUBVENCIONS

La Secretaria d’Estat d’Esports va en-
viar una proposta per ser aprovada
pel Consell General, el qual encara
no té programada data, en la qual es
demana que s’avanci el fons que
queda per pagar de les subvencions
per fer un mínim de dos pagaments
«per tal que les federacions tinguin
liquiditat i no les dotzenes parts». En
els quatre primers mesos, del pressu-
post de 3.509.825 y, se n’han repar-
tit 811.987. Blasi, amb tot, va re-
conèixer els problemes per què pas-
sen algunes federacions: «Teòrica-
ment, no estan parades, però tenen
problemes perquè hi ha moments
puntuals en què les federacions ne-
cessiten fer un pagament més fort
que no les dotzenes parts perquè es-
tan en plena competició». H
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